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Protokół Nr XXXIV/21 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

 z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania) 

z  dnia 23 kwietnia  2021 r.  

   

Obrady rozpoczęto 23 kwietnia  2021 o godz. 12:30, a zakończono o godz. 14:10 tego samego 

dnia. 

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni   

 Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica Leszek Juda  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska  

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka 

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

  

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XXXIV sesje Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani 

Krystyna Bator powitała Radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z 

terenu Gminy oraz mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o 

samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy.   

Dodała również, że w związku z wprowadzeniem nowych wymogów prawnych wynikających z 

Ustawy o Dostępności Cyfrowej, które m.in. nakładają na samorządy obowiązek udostępniania 

wraz z materiałem video, również napisów dla osób niesłyszących, nagrania z Sesji mogą pojawiać 

się z opóźnieniem, z uwagi na czas potrzebny do ich przygotowania. 

 

 Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Oleśnica  Pani Krystyna Bator poprosiła radnych o potwierdzenie 

na tabletach swojego uczestnictwa w dzisiejszej sesji. Następnie poinformował, że 14 radnych 

potwierdziło swoją obecność ( nieobecny radna Aneta Skurska).  
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Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Burmistrz Pan Leszek Juda poprosił o wprowadzenie do porządku obrad Uchwały udzielenia 

pomocy finansowej. Pomoc finansowa zostanie udzielona Powiatowi Staszowskiemu na realizację 

zadania w formie dotacji celowej w wysokości 10.000 zł ze środków budżetu gminy z 

przeznaczeniem na zakup karetki ratowniczej dla Pogotowia Ratowniczego.  

Następnie Pan Leopold Rup Przewodniczący Komisji poprosił o wprowadzenie do porządku 

obrad sesji informacji nt. posiedzenia Komisji Gospodarczej Budżetu i Finansów, które odbyło się 

w dniu dzisiejszym.  

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie  w sprawie rozszerzenie porządku obrad zgodnie z 

wnioskiem Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica . 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki 

 

Następnie głosowano w sprawie: rozszerzenie porządku obrad zgodnie z wnioskiem 

Przewodniczącego Komisji Gospodarczej Budżetu i Finansów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 
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Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Józef 

Tendera 

PRZECIW (1) 

Marian Tomasz Strzelecki 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Mieczysława Skurska 

 

Następnie Przewodnicząca Rady  poprosiła radnych o zagłosowanie w sprawie  przyjęcie 

porządku obrad sesji po zmianach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Józef 

Tendera 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marian Tomasz Strzelecki 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Mieczysława Skurska 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XXXIII/21 z dnia 12 marca 2021r. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja z posiedzenia komisji Gospodarczej Budżetu i Finansów z dnia 23 kwietnia 

2021r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. podjęcia współdziałania z Miastem i Gminą Staszów oraz Gminą Rytwiany celem 

utworzenia Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego, 
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b. przyjęcia sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Oleśnicy za 2020 rok, 

c. przyjęcia strategii rozwiązywania problemów społecznych na lata 2021-2026, 

d. udzielenia pomocy finansowej 

e. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-2030; 

f. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok. 

8. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

9. Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

a. Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z ustawy o wspieraniu rodziny i 

systemie pieczy zastępczej za 2020 rok. 

b. Ocena zasobów pomocy społeczne za 2020 rok 

10. Zamknięcie obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

 

 Ad 4.   Przyjęcie Protokołu Nr XXXIII/21 z dnia 12 marca 2021r. 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie Protokołu Nr XXXIII/21 z dnia 12 marca 2021r. 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
protokołu z XXXIII sesji Rady Miejskiej Oleśnica.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz 

Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Mieczysława Skurska 

  

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła interpelacja ani też zapytanie na piśmie.   
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Ad 6. Informacja z posiedzenia komisji Gospodarczej Budżetu i Finansów z dnia                        

23 kwietnia 2021r. 

Przewodniczący Komisji Leopold Rup przedstawił wniosek komisji w sprawie budowy krótkich 

odcinków dróg na terenie Gminy Oleśnica.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- radny Marian Strzelecki poprosił o wyszczególnienie tych odcinków dróg gminnych.  

Przewodniczący Leopold Rup w odpowiedzi wymienił odcinki dróg z listy Planu Budowy 

odcinków dróg w 2021 toku. Lista w załączeniu do protokołu.   

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła głosowanie  w sprawie: 

Kto z Państwa radnych popiera wniosek Komisji Gospodarczej Budżetu i Finansów w sprawie 

przebudowy odcinków dróg w miejscowości Oleśnica, Sufczyce, Pieczonogi i Kępie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz 

Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Mieczysława Skurska 

 

  

 

 

 

Ad 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a. podjęcia współdziałania z Miastem i Gminą Staszów oraz Gminą Rytwiany 

celem utworzenia Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego, 

Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica Leszek Juda wyjaśnił, że w związku z projektowanym 

utworzeniem Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego obejmującego gminy Staszów, Oleśnica i 

Rytwiany konieczne jest zawarcie porozumienia przez w/w Gminy określającego zasady 

współdziałania pomiędzy gminami. Porozumienie będzie stanowić podstawę do wpisania MOF w 

Strategię Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego 2030+ i pozwoli na wskazanie Gminy, która 

przejmie funkcję lidera Porozumienia oraz będzie stanowi podstawę do podjęcia i sfinansowania 

wspólnych działań polegających na opracowaniu dokumentów programowych i strategicznych dla 

MOF. W myśl art. 18 ust. 2 pkt. 12 ustawy o samorządzie gminnym współdziałanie z innymi 

gminami wymaga podjęcia uchwały Rady Miejskiej. Dlatego też podjęcie przedmiotowej uchwały 

jest zasadne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- radny Piotr Maciej Płatos zapytał czy do powyższego MOF-u można by zaproponować, żeby 

przystąpiła Gmina Łubnice, między innymi ze względu na fakt budowy obwodnicy do 

Sandomierki  

Burmistrz odpowiedział, że obecna forma MOF-u nie ogranicza w terminie późniejszym 

zaproszenia dodatkowych gmin. W sprawie obwodnicy, to przede wszystkim powiat powinien 

być liderem.  

 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały  w sprawie współdziałania z Miastem i Gminą Staszów oraz Gminą Rytwiany celem 

utworzenia Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 
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Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz 

Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Mieczysława Skurska 

 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 14 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXIV/   176    /21 

b. przyjęcia sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Oleśnicy za 2020 rok, 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

był na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 21 kwietnia  br. 

W dyskusji wzięli udział: 

- radny Piotr Maciej Płatos  zapytał na jakiej podstawie została oszacowana kwota 18.000 zł dla 2 

osób na usuwanie skutków powodzi.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Magdalena Kajderowicz Kierownik MGOPS wyjaśniła, że kwoty 

zostały wypłacone na podstawie otrzymanych ekspertyz. My jesteśmy instytucja, która tylko 

wypłaca środki pieniężne. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 
tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały  w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Oleśnicy za 2020 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz 



8 

 

Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Mieczysława Skurska 

 Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 14 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXIV/ 177      /21 

c. przyjęcia strategii rozwiązywania problemów społecznych na lata 2021-

2026, 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała omawiana 

był na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 21 kwietnia  br. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 
uchwały  w sprawie  przyjęcia strategii rozwiązywania problemów społecznych na lata 2021-
2026,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 
Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 
Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz 
Strzelecki, Marian Józef Tendera 
NIEOBECNI (1) 
Aneta Mieczysława Skurska 
 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 14 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 
się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXIV/  178     /21 

d. udzielenia pomocy finansowej 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 
tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 14 radnych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały  w sprawie   udzielenia pomocy finansowej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Józef 

Tendera 

PRZECIW (1) 

Marian Tomasz Strzelecki 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Mieczysława Skurska 

 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” 1 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXIV/ 179   /21 

e. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-

2030; 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka – Skarbnik Miasta i Gminy. Pytań i 

uwag nie wniesiono. Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Oleśnica na lata 2021-2030 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 14 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 
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Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz 

Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Mieczysława Skurska 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” 1 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXIV/ 180  /21 

f. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok. 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka – Skarbnik Miasta i Gminy. Pytań i 
uwag nie wniesiono.  

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 
tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 14 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 
Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 
Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz 
Strzelecki, Marian Józef Tendera 
NIEOBECNI (1) 
Aneta Mieczysława Skurska 

 
Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” 1 ,  głosów „wstrzymujących 
się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXIV/ 181 /21 

 

Ad. 8. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz poinformował o następujących sprawach:  

- realizujemy inwestycję przebudowę i rozbudowę oczyszczalni ścieków;  

- mamy już gotowa koncepcję dla budowy kanalizacji w miejscowości Strzelce;   
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- trwa inwestycja przebudowy starej remizy na potrzeby Domu Kultury, niestety warunki 

atmosferyczne nie sprzyjają pracom na zewnątrz, w środku budynek jest niemal gotowy, dodatkowe 

zadanie zagospodarowanie terenu wokół Domu Kultury,  

- zadanie modernizacja oświetlenia ulicznego, nadal jest w obróbce przetargowej, mamy związanie 

ofertowe na 60 dni,  

- podziękowania dla personelu POZ-u za to, że te szczepienia przebiegają sprawnie : w tym 

tygodniu zaczepiono 90 dawkami,  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- radny Piotr Maciej Płatos zapytał czy urząd dysponuje już wizualizacją terenu przed Domem 

Kultury oraz czy Burmistrz posiada informacje nt. otwarcia ofert z budowy mostu w 

miejscowości Podborek.  

Burmistrz odpowiedział, że jest zarys koncepcji, jeżeli  chodzi o teren za Domem Kultury to 

będzie parking.  

 

Ad. 9 .   Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

Radny Stanisław Skórski zapytał nt. dokończenia prac na ul. Wesołej.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że w tej chwili jesteśmy w trakcie reorganizacji urzędu, zlecenie na 

rozgraniczanie będzie przygotowane.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Oleśnica poinformowała, że Kierownik MGOPS przedłożyła 

Radzie :  Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie 

pieczy zastępczej za 2020 rok oraz  Ocenę zasobów pomocy społeczne za 2020 rok.  

Pani Przewodnicząca przypomniała o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych przez 
radnych.  

Pytań i uwag do ww. dokumentów nie zgłoszono.  

 

 

Ad. 10.  Zamknięcie obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

O godz. 14:10 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady XXXIV sesji   Rady Miejskiej Oleśnica.  

Na tym protokół zakończono.  

 

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator  

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz  
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Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XXXIV/21 znajduje się pod adresem :    

https://www.youtube.com/watch?v=zG6zACbMUrg 

  

 

Załącznik nr 1 Plan budowy odcinków dróg gminnych w 2021 roku. 
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Plan budowy odcinków dróg gminnych w 2021 roku 

 

 

L.p.  Miejscowość  Ilość w mb Rodzaj 

nawierzchni 

Źródło finansowania  

1 Pieczonogi 50 asfalt środki własne  

2 Oleśnica ul. Zarzecze  140  środki własne 

3 Oleśnica (obok Ośrodka 

Zdrowia)  

20  asfalt środki własne 

4 Kępie (objazd do stawu) 250 tłuczeń  środki własne 

5 Oleśnica (od ul. Szkolnej 

–ul. Wrzosy)  

160  asfalt  z dofinansowaniem  

6 Kępie  600 asfalt z dofinansowaniem  

7 Kepie 300 tłuczeń środki własne 

8 Kępie  1300 asfalt z dofinansowaniem  

9 Wólka Oleśnicka 1200 asfalt z dofinansowaniem  

10 Bydłowa 700 asfalt z dofinansowaniem 

11 Sufczyce 100 asfalt z dofinansowaniem 

12 Sufczyce ( na stawiska) 500 tłuczeń   środki własne 

13 Oleśnica (ul. Wesoła)   kamień środki własne 

 


